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Αθήνα, 27 Ιουλίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Ποιο είναι το ύψος της αποζημίωσης που θα λάβει από τον 

ΕΟΠΥΥ το «Ερρίκος Ντυνάν» για τους 2,5 μήνες κάλυψης των 

εφημεριών (για τα non-covid περιστατικά,) του Σισμανόγλειου 

Νοσοκομείου; 

Οι εργαζόμενοι του «Ερρίκος Ντυνάν» δικαιούνται μερίδιο ανταμοιβής;» 

 

Το «Ερρίκος Ντυνάν»  για μεγάλο χρονικό διάστημα - σχεδόν επί 2,5 μήνες – 

είχε επιφορτισθεί με τις εφημερίες του Σισμανόγλειου Νοσοκομείου για non-

covid περιστατικά. Συγκεκριμένα, σε αυτούς τους  2,5 μήνες προσήλθαν στο 

Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών του "Ερρίκος Ντυνάν"   5.900 ασθενείς,  ενώ 

οι νοσηλείες ξεπέρασαν τις 1.960, με μέσο όρο νοσηλείας τις 4,8 μέρες. 

 

Σύμφωνα με τις ανακοινώσεις του Υπουργείου Υγείας, για τους ασθενείς που 

θα νοσηλεύονταν, ως αποζημίωση θα δίνονταν τα Κλειστά Ενοποιημένα 

Νοσήλια (ΚΕΝ)  πολλαπλασιαζόμενα με τον συντελεστή 2,09, επιπλέον της 

αμοιβής για τα παραστατικά στα επείγοντα  περιστατικά που εξετάστηκαν. 

 

Ωστόσο, το υπουργείο Υγείας, δεν έχει ενημερώσει ποιο είναι το ακριβές 

ποσό που θα δοθεί στο «Ερρίκος Ντυνάν» μέσω του ΕΟΠΥΥ (δεν έχει 

εκδοθεί ακόμη ΦΕΚ), καθώς και το ποσό που θα δοθεί – ως έμπρακτη 

ανταμοιβή -σε όλους τους εργαζομένους του που βρέθηκαν στην πρώτη 

γραμμή αυτής της δύσκολης μάχης.  

 

Το Σωματείο εργαζομένων του Νοσοκομείου «Ερρίκος Ντυνάν» σε 

ανακοίνωσή του στις 21/5/2021 δήλωνε μεταξύ άλλων:  "Το Σωματείο μας 

βλέποντας την δυναμική και μαχόμενη προσπάθεια των εργαζόμενων 

του Νοσοκομείου μας  για να ανταπεξέλθουν στις συνεχόμενες 

εφημερίες υπερβάλλοντας εαυτούς μέσα από ελλείψεις προσωπικού, 

υπερωρίες και αλλαγές προγραμμάτων ξέρει ότι αυτοί κρατούν το 

επίπεδο του Νοσοκομείου πολύ ψηλά. Την προσφορά αυτή είμαστε 

σίγουροι  ότι η Διοίκηση την αναγνωρίζει και έτσι την  καλούμε (όπως 

έχει ανακοινώσει ότι οι γιατροί συνεχίζουν να πληρώνονται με 
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διαφορετικό μισθολόγιο για τις εφημερίες) να καταβάλει και στους 

υπόλοιπους εργαζόμενους ένα εφάπαξ ποσό των 500 ευρώ" .  Ωστόσο, 

μέχρι σήμερα καμία επίσημη ανακοίνωση ή δέσμευση από την πλευρά 

της διοίκησης του νοσοκομείου δεν έχει υπάρξει". 

Σύμφωνα με το Σωματείο, εξαιτίας των δύσκολων συνθηκών εργασίας κατά το 

επίμαχο διάστημα, πολλοί εργαζόμενοι οδηγήθηκαν σε αποχώρηση  από το 

"Ερρίκος Ντυνάν" και στράφηκαν σε αναζήτηση εργασίας σε άλλα 

θεραπευτήρια.  

 

Επειδή, χρειάζεται να υπάρξει δέσμευση της Διοίκησης του Νοσοκομείου για 

το χρηματικό ποσό που θα δοθεί στους εργαζόμενους για το διάστημα αυτό 

των 2,5 μηνών, ως ελάχιστη έμπρακτη αναγνώριση της συμβολής τους στην 

αντιμετώπιση της πανδημίας.  

 

 

Επειδή, η στήριξη του ΕΣΥ και η αποσυμπίεση του φόρτου των κρίσιμων 

περιστατικών του Σισμανόγλειου νοσοκομείου  έγινε χάρη στην άοκνη εργασία 

όλου του προσωπικού του "Ερρίκος Ντυνάν". 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. υπουργοί 

 

1) Ποιο είναι το ύψος της αποζημίωσης που θα λάβει από τον ΕΟΠΥ το 

«Ερρίκος Ντυνάν» για τους 2,5 μήνες κάλυψης των εφημεριών, για τα 

non-covid περιστατικά, του Σισμανόγλειου Νοσοκομείου; 

2) Ποια είναι η αποζημίωση- έμπρακτη ανταμοιβή που αναλογεί στους 

εργαζομένους, που ανεξαρτήτως ειδικότητας σήκωσαν το βάρος αυτής 

της μάχης;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γκιόλας Ιωάννης 

Ζουράρις Κωνσταντίνος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 
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Κουρουμπλής Παναγιώτης 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεικόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος)  

Νοτοπούλου Αικατερίνη (Κατερίνα) 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Πούλου Παναγιώτα 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Φάμελλος Σωκράτης 

Ψυχογιός Γεώργιος 




